
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 502 

 

На 16 април 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

Република България за насрочване на нов избор за общински 

съветници в община Хасково, област Хасково. 

Докладва: Силвия Стойчева 

2. Проект на решение относно регистрация на инициативни 

комитети в Централната избирателна комисия за участие в изборите 

за членове на Европейския парламент от Република България на 

9 юни 2024 г. 

Докладва: Силвия Стойчева  

3. Проект на решение относно проверка на кандидатите, 

предложени от партии, коалиции и инициативни комитети в 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България и/или в изборите за народни представители на 9 юни 

2024 г. 

Докладва: Росица Матева  

4. Проект на решение относно приложимите решения на 

Централната избирателна комисия при произвеждане на нови и 

частични избори за кметове и за общински съветници. 

Докладва: Севинч Солакова 

5. Доклади по административни преписки. 
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Докладват: Росица Матева, Емил Войнов, 

Цветозар Томов, Севинч Солакова, Любомир 

Георгиев и Красимир Ципов 

6. Разяснителна кампания. 

    Докладва: Цветозар Томов 

7. Проекти на решения относно промени в съставите на ОИК.  

Докладват: Георги Баханов и Силвия Стойчева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Цветозар Томов, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Силвия Стойчева и Гергана Стоянова. 

ОТСЪСТВАТ: Елка Стоянова, Йорданка Ганчева и Цветанка 

Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 15,05 ч. и ръководено от госпожа 

Камелия Нейкова – председател на Централната избирателна 

комисия. 

 

*    *    * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Осем членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Цветанка 

Георгиева, Елка Стоянова и Йорданка Ганчева. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

Република България за насрочване на нов избор за общински 

съветници в община Хасково, област Хасково. Докладчик – госпожа 

Стойчева. 

2. Проект на решение относно регистрация на инициативни 

комитети в Централната избирателна комисия за участие в изборите 
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за членове на Европейския парламент от Република България на 

9 юни 2024 г. Докладчик – госпожа Стойчева. 

3. Проект на решение относно проверка на кандидатите, 

предложени от партии, коалиции и инициативни комитети в 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България и/или в изборите за народни представители на 9 юни 2024 

г. Докладчик – госпожа Матева. 

4. Проект на решение относно приложимите решения на 

Централната избирателна комисия при произвеждане на нови и 

частични избори за кметове и за общински съветници. Докладчик – 

госпожа Солакова. 

5. Доклади по административни преписки. Докладчици – 

госпожа Матева, господин Войнов, господин Томов, госпожа 

Солакова, господин Георгиев и господин Ципов. 

6. Разяснителна кампания. Докладчик – господин Томов. 

7. Проекти на решения относно промени в съставите на 

общински избирателни комисии. Докладчик – господин Баханов. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Чаушев? 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Промени в състави на ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други колеги? 

Господин Георгиев? 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: В същата точка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други? Няма. 

Колеги, моля да гласуваме дневния ред. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, преди да започнем по дневния ред, честит Ден на 

българската Конституция и професионален празник на юристите и 

съдебните служители! 

 Да им пожелаем здраве и професионални успехи! 
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Преминаваме към първа точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ЗА НАСРОЧВАНЕ 

НА НОВ ИЗБОР ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ В ОБЩИНА 

ХАСКОВО, ОБЛАСТ ХАСКОВО. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Благодаря. Колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпила преписка от Общинска 

избирателна комисия – Хасково, с вх. № ЦИК-МИ-11-

98/16.04.2024 г., като към нея са приложени копия от Решение № 

352-МИ/09.04.2024 г. на Общинска избирателна комисия – Хасково, 

с което уведомява Централната избирателна комисия да направи 

предложение до президента за насрочване на нов избор за общински 

съветници в община Хасково, както и копие от съответните решения 

на Върховния административен съд и на Административен съд – 

Хасково, като с последното решение е обявен за недействителен 

изборът за общински съветници в община Хасково от произведените 

на 29 октомври 2023 г. избори.  

Решението на Върховния административен съд е 

окончателно, поради което съгласно чл. 465, т. 5 от Изборния кодекс 

е налице основание за произвеждане на нов избор за общински 

съветници в община Хасково. Поради всичко изложено дотук и на 

посочените в проекта на решение правни основания предлагам 

Централната избирателна комисия да приеме решение, с което 

предлага на президента на Република България да насрочи нов избор 

за общински съветници в община Хасково, област Хасково. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3076-МИ/16.04.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля да гласуваме и писмо до 

президента на Република България, с което да го уведомим за 

приетото решение на Централната избирателна комисия, както и да 

приложим необходимите документи относно издаването на указа за 

насрочване на нов избор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

процедура по гласуване да изпратим на президента преписката по 

решението с предложение за насрочване на частичен избор за 

общински съветници в община Хасково. (Шум и реплики.)  

Колеги, моля за тишина и да прегласуваме решението. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев,  Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

 

Преминаваме към точка втора: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

ИНИЦИАТИВНИ КОМИТЕТИ В ЦЕНТРАЛНАТА ИЗБИРАТЕЛНА 

КОМИСИЯ ЗА УЧАСТИЕ В ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА 

ЕВРОПЕЙСКИЯ ПАРЛАМЕНТ ОТ РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ НА 

9 ЮНИ 2024 Г.  

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, в папка с моите инициали 

може да се запознаете с проект на решение относно регистрация на 

инициативни комитети в Централната избирателна комисия за 

участие в изборите за членове на Европейския парламент от 

Република България на 9 юни 2024 г. Проектът на решение беше 

обсъден подробно в работна група. Корекцията, която беше 

направена в т. 5, моля да погледнете внимателно текста, смятам, че е 
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отразена правилно съобразно дискусията и предложенията, които 

бяха направени, а именно т. 5 има следната редакция: 

„5. За издигане на независим кандидат се образува 

инициативен комитет в състав от три до седем лица с избирателни 

права в изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България с постоянен адрес (за българските граждани) или адрес на 

пребиваване (за гражданите на друга държава – членка на 

Европейския съюз) на територията на страната.“ 

В останалите части на решението нямаше предложения за 

корекции. Моля, ако нямате други предложения, да подложим 

проекта на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение моля за вашите изказвания. 

Колеги, има ли изказвания? 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3077-ЕП/16.04.2024 г.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля във връзка с приетото 

решение да публикуваме на интернет страницата на Централната 

избирателна комисия номера на банковата сметка, по която могат да 

се внасят депозитите за участие в изборите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 
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Преминаваме към точка трета от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОВЕРКА НА 

КАНДИДАТИТЕ, ПРЕДЛОЖЕНИ ОТ ПАРТИИ, КОАЛИЦИИ И 

ИНИЦИАТИВНИ КОМИТЕТИ В ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА 

ЕВРОПЕЙСКИЯ ПАРЛАМЕНТ ОТ РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ 

И/ИЛИ В ИЗБОРИТЕ ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 

ЮНИ 2024 Г.  

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във вътрешна мрежа 

в папка с моите инициали можете да се запознаете с проекта на 

решение за проверка на кандидатите, предложени от партии, 

коалиции и инициативни комитети в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и/или в изборите за 

народни представители на 9 юни 2024 г. Проектът е гледан няколко 

пъти в работна група, включително и днес, така че ви предлагам да 

погледнете отразените промени, като там, където е необходимо, ще 

бъдат изписани от служителите в администрацията изразите, които 

трябва да бъдат изписани, а не съкратени. Това е проектът на 

решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по проекта на решение? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

Колеги, Решението е № 3078-ЕП/НС/16.04.2024 г.  

 

Продължаваме с точка четвърта: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРИЛОЖИМИТЕ 

РЕШЕНИЯ НА ЦЕНТРАЛНАТА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ ПРИ 
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ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА НОВИ И ЧАСТИЧНИ ИЗБОРИ ЗА 

КМЕТОВЕ И ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ.  

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, проектът за приложимите 

решения за частични и нови избори ние го приехме за частичните и 

новите избори на 10 март 2024 г. Всички решения във връзка с 

частичните и новите избори Централната избирателна комисия прие 

междувременно и бяха приложени в изборите на 10 март. Предлагам 

да ги приемем като едно общо решение, като приложими решения 

при произвеждане на частични и нови избори за общински 

съветници и за кметове. С оглед на това, че на 23 юни вече има 

насрочени избори, но е много вероятно и по-нататък през годината 

да има и други, предлагам да ги приемем общо, принципно за всички 

частични и нови избори, като и препращаме към сроковете в 

съответната хронограма по вид избори, които Централната 

избирателна комисия ще приема с отделни решения. Проектът е във 

вътрешната мрежа и е разглеждан на работна група. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

Колеги, Решението е № 3079-МИ/16.04.2024 г.  

Колеги, и във връзка с приетото решение ви предлагам да 

вземем протоколно решение на нашата страница в секцията 

„Частични и нови избори“ да се публикува раздел „Принципни 

решения“, в който да се публикуват такива решения, включително 

току-що взетото. 

Госпожо Матева, заповядайте. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Имам предложение и след като ще 

публикуваме на страницата на ЦИК, в „Местни избори“ вместо 

„кандидатските листи“ да бъде възстановено „регистрирани партии 

и коалиции“, тъй като регистрацията им продължава до края на 

мандата, а кандидатските листи не са толкова важни вече. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други предложения 

има ли във връзка с частичните и нови избори, и местните избори? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

Колеги, преди да продължим с точка пета – Доклади по 

административни преписки, тъй като току-що взехме решение за 

нашата интернет страница, ви предлагам в Раздел „Избори за 

членове на Европейския парламент и за Народно събрание на 9 юни 

2024 г.“ да има булет „Разяснителна кампания“, където да се 

публикуват всички материали, клипове, свързани с разяснителната 

кампания на Централната избирателна комисия. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

Колеги, предлагам ви във връзка с писмото, което изпратихме 

до „Информационно обслужване“ АД вчера с предложение за 

разположение на нашата страница на брояч на дните, които остават 

до изборния ден, и на активен банер относно изтичащите срокове, те 

са ни направили предложение с писмо ЦИК-ЕП/НС/15-58/1 от 

16.04.2024 г. в папката на господин Томов. На работна група бяха 

разгледани трите предложения и се обединихме около 
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предложението, което е второто подред. Предлагам ви да отговорим 

на „Информационно обслужване, като полето колко дни остават до 

изборите, или така нареченият брояч, се разположи вдясно от 

полето, където се публикува информация за заседанията на 

Централната избирателна комисия. По отношение на крайните 

срокове да остане така, както е тяхното предложение, като под 

карето от оставащите брой дни да се посочи и датата, на която 

изтича крайният срок. Проектът на писмо е в моя папка с проектен 

номер 9436. 

Колеги, има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам, така или иначе в 

момента гласуваме промени във визията на нашата интернет 

страница, да вземем решение и в момента, в който е готов банерът с 

логото и слогана на Централната избирателна комисия за тези 

избори, да бъде поставен на интернет страницата на ЦИК и на 

всички районни избирателни комисии, след като бъдат направени 

техните страници. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Само за протокола, 

предложението, което колегата Матева току-що направи, е 

финалният вариант на преработеното лого с вх. № ЦИК-ЕП-18-23/5 

от 16 април 2024 г. в папката на господин Томов. 

Колеги, имате ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 
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Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

 

Преминаваме към точка пета: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ.  

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-51/15.04.2024 г. Госпожа          М.                   

С. ни пита: „Събрани са 2500 подписа на формуляр Приложение № 

38 ЕП/НС за участие в изборите. Може ли с този списък да се 

участва само за изборите за Народно събрание или само за 

Европейски парламент, или трябва да се представи списък от 

съответните приложения?“ 

Колеги, аз смятам, че нашето решение е пределно ясно и 

всъщност възможността да се представи един списък се разбира от 

решението. Независимо дали ще участват в двата избори или само в 

един, след като е събран общият списък, смятам, че могат да се 

регистрират партиите и за единия от двата избори, ако желаят, така 

че не знам дали да връщаме някакъв отговор, или да публикуваме 

някакво съобщение, пояснение.  

Добре, под формата това да е въпросът, да гласуваме отговор 

в смисъла, в който казах, и да бъде публикуван на нашата страница 

„Въпроси и отговори“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, аналогичен доклад ЦИК-

ЕП/НС-09-54/15.04.2024 г. От политическа партия „Български 
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възход“ ни питат дали следва да бъде издадено едно удостоверение 

от Софийски градски съд за актуално състояние на регистрираната 

партия, тъй като от Софийски градски съд са им издали две 

удостоверения за всеки един от изборите. Трябва ли да поискат едно 

общо за двата вида избори? 

Аз, честно казано, не знаех, че Софийски градски съд посочва 

за кой вид избори издават удостоверение. Смятам, че просто издават 

удостоверение за актуално състояние, а за какво ще бъде използвано 

зависи от партията. Но ви предлагам да публикуваме и такъв отговор 

в рубриката „Въпроси и отговори“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-62/16.04.2024 г. от  И.       Т. По електронна 

поща е получено, като писмото е озаглавено „Избори и 

топлофикации отново и отново“ до госпожа вицепрезидента, копие 

до Народното събрание, министър-председателя, няколко министри, 

няколко политически партии, няколко медии и до омбудсмана. Аз го 

докладвам за сведение. Ако някой желае, да се запознае със 

съдържанието, което смятам, че не касае Централната избирателна 

комисия. 

Докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-МИ-17-90/15.04.2024 г. от 

Д.          Д.               П. от Гоце Делчев. Това е искане, в оригинал 

постъпило по пощата, относно заплащане на разноски по адм. дело 

1084 от 2023 г. по описа на Административен съд – Благоевград. 

Моли Централната избирателна комисия да заплати сума, посочена, 

присъдена с Решение № 50 от 8 януари 2024 г. по адм. дело по описа 

на Административен съд – Благоевград, за което обаче няма издаден 
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изпълнителен лист, така че ви го докладвам за сведение. И ви 

предлагам, когато бъде изпратен изпълнителен лист, издаден в полза 

на лицето, тогава да вземем решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от Министерството на електронното управление с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-02-26/1 от 15.04.2024 г. Писмото е в отговор на нашето 

запитване за съдействие за проверка на техническата годност на 

флаш паметите, с които разполагаме. От Министерството ни 

информират, че максималният жизнен и функционален цикъл на 

флаш паметите не е достигнат и наличните в Централната 

избирателна комисия флаш памети са годни за използване на 

предстоящите избори за членове на Европейския парламент и за 

народни представители. Докладвам го за сведение. 

Уважаеми колеги, докладвам ви за сведение два приемо-

предавателни протокола с вх. номера ЦИК-02-75 И ЦИК-02-76 от 

15.04.2024 г. Те са между Централната избирателна комисия и 

Министерството на електронното управление във връзка с 

архивирането на флаш паметите от втория тур на изборите за 

кметове на 5 ноември 2023 г. С втория протокол ни е предаден 

архивът на резултатите на два диска, които съгласно наше 

протоколно решение са поставени в касата на Централната 

избирателна комисия. За сведение ги докладвам. 

Колеги, постъпила е докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-25-14/16.04.2024 г. Тя е 

относно сключване на граждански договори за изпълнение на 

дейности, свързани с машинното гласуване в изборите на 9 юни, 

както и в новите и частични избори на 23 юни 2024 г. За осигуряване 

на машинното гласуване при произвеждане на изборите за членове 

на Европейския парламент от Република България и народни 

представители на 9 юни и новите и частични избори на 23 юни 

2024 г. са необходими експерти, притежаващи професионална 
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компетентност и експертиза в областта на информационните 

технологии.  

За намиране на такива експерти Централната избирателна 

комисия е изпратила запитване до председателя на БАН, в отговор 

на което председателят на БАН предлага доцент           З.        М. и 

доцент           Г.          Б.  да участват като доказани експерти в 

сферата на компютърните науки, притежаващи солидни знания и 

богат практически опит. Предвижда се двамата експерти да 

подпомагат Централната избирателна комисия освен във всички 

дейности, свързани с машинното гласуване, така също и по 

въпросите, свързани с компютърната обработка на резултатите от 

гласуването и видеонаблюдението и видеозаснемането след края на 

изборния ден. Към докладната записка е приложен и проект на 

граждански договор.  

Предлагам да приемем решение да възложим изпълнението 

на посочените дейности на        Г.           Б. и   З. М. и да 

упълномощим председателя на комисията да сключи граждански 

договори с двамата изпълнители със срок до 9 юли 2024 г. и размер 

на възнаграждението съобразно посоченото в проекта на договор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, докладвам писмо с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-17-48/15.04.2024 г. Писмото е относно консултациите за 

районните избирателни комисии. В него се поставя въпросът: дали в 

консултациите могат да участват партии, които са напуснали 

парламентарно представена коалиция? Според мен, тъй като в 

Кодекса ясно е записано, че в консултациите могат да участват 
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други партии и коалиции, а и консултациите са приключили вече, 

предлагам да остане за сведение писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте в точка пета. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. 

Колеги, докладвам писмо с вх. № ПВР-09-47/1. Писмото е от 

Софийска градска прокуратура – Следствен отдел, с което са 

отправени две искания. Да предоставим данни за лице, от което да е 

видно в коя от две секции в Манчестър е гласувало първо и в коя 

секция втори път, както и видеозапис след изборите в тези две 

секции. Става дума за втория тур на президентските избори през 

2021 г. 

Подготвил съм кратък отговор, който предлагам да 

гласуваме. Той е качен. Качен ли е всъщност?! 

Ако не възразявате, да го изчета: „Уважаема госпожо 

Гълъбова – това е следователката, която е отправила писмото – във 

връзка с Ваше писмо с вх. № ПВР-09-47/1 от 25.03.2024 г. на 

Централната избирателна комисия Ви уведомяваме за следното: 

1. Не съществува възможност да се посочи кога е гласувал 

даден избирател. 

2. На втория тур на изборите за президент и вицепрезидент на 

Република България не са правени видеозаписи след приключването 

на изборния ден.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте в „Административни 

преписки“. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от папката на област Плевен 

за гласували в нарушение на 29 октомври 2023 г. от прегледани 

26 преписки, приложени към писмото на ГД ГРАО, за 18 лица има 

данни за гласували в нарушение, но след преглеждане на всички 

документи само за едно лице ви предлагам да изпратим писмо до 

Районна прокуратура – Плевен. Във вътрешната мрежа в папка с 

вчерашна дата. Останалите 25 са тук в залата, може да ги прегледате. 

За тях не предлагам да изпращаме, защото няма данни за гласуване в 

нарушение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладна записка ЦИК-25-16 

от 16.04.2024 г. С оглед на това, че приключва обработката на 

документите, получени от Министерството на външните работи, 

имаме възможност да получим документите от произведените 

избори за президент и вицепрезидент и за народни представители на 

14 ноември 2021 г., които се съхраняват от Министерството на 

външните работи. Предложението е тези 1300 броя чували да бъдат 

получени в периода 22 – 26 април, а в пренасянето на документите, 

получаването, съдействие оказва и дейностите се извършват от 

„Архивистика“ ЕООД. Предлагам да изпратим писмо до постоянния 

секретар на Министерството на външните работи и да ги уведомим, 

че имаме готовност да получим тези изборни книжа и материали. Да 

ни представят информация за лицата за достъп, включително и за 

транспортното средство. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка 

ЦИК-25-11/15.04.2024 г. се изразява становище за плащане по 

фактура от А 1, постъпила в Централната избирателна комисия на 

25 март 2024 г., на стойност 914,53 лв. с ДДС за периода 

21 февруари – 20 март т. г. Извършена е проверка от формална 

гледна точка, както и по отношение на размера. Изразено е 

становище по извършения предварителен финансов контрол. 

 Предлагам да одобрим плащането по фактурата на А 1 на 

посочената стойност. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получили сме копие от 

писмо на и.д. главния секретар на Министерския съвет до всички 

областни управители във връзка с организацията на изборите, 

въпроси, свързани с организационно-техническата подготовка, които 

са в правомощията на органите на изпълнителната власт и техните 

администрации. Дадени са указания относно провеждането на 

консултации за съставите на РИК за предоставяне на информация на 

Централната избирателна комисия в съответствие с условията и 

реда, предвидени в Изборния кодекс и в решенията на ЦИК. Дали са 

указания за осигуряване на условия за работа на районните 

избирателни комисии. С оглед на организацията на дейността на 

областната администрация са изискали и информация, която касае 
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взаимодействието с администрацията на Министерския съвет. За 

сведение ви го докладвам. Ние също ще изпратим писмо до 

областните управители. 

Колеги, постъпило е писмо с вх. № ЦИК-МИ-06-95 от 

15.04. т.г. от община Севлиево по отношение на насрочения нов 

избор за кмет на кметство Батошево в община Севлиево с оглед на 

влязлото в сила решение на Върховния административен съд, с 

което се обяви изборният резултат за недействителен, и с оглед на 

изложеното в мотивите на Върховния административен съд по адм. 

дело № 12297 от 2023 г. на ВАС.  

Към писмото на община Севлиево е приложено копие от 

решение на Административен съд – Габрово, по отношение на 

оспорения резултат от новия избор в кметство Стоките. В решението 

на Административен съд – Габрово, с което е потвърдено решението 

на Общинска избирателна комисия – Севлиево, за обявяване на 

изборния резултат от новия избор за кмет на кметство, произведен 

на 10 март т.г., изрично се посочва, че ОИК – Севлиево, е изпратила 

запитване до Централната избирателна комисия, където е получено 

становище на Националния статистически институт. От мотивите на 

решението става ясно, че официалният орган, който поддържа 

класификатора на административно-териториалните единици в 

страната, е Националният статистически институт, и по този списък 

следва да се ръководим, когато става дума за определяне на 

кметствата и техния териториален обхват.  

В тази връзка ви предлагам да изпратим писмо до 

Националния статистически институт, каквато е практиката на 

Централната избирателна комисия, като приложим запитването от 

страна на кмета на община Севлиево, с приложенията и поискаме 

становище от НСИ по отношение на кметство Батошево, община 

Севлиево. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам ви най-напред писмо с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-53/15.04.2024 г., което се намира в папката с 

мои инициали. Писмото е с копие до много други органи. Твърди се, 

че е жалба и сигнал за злоупотреби от преразказано от депутати на 

партии в парламента. Изложени са мотиви за твърдението, основно 

пак преразказано, във връзка с прието решение на Народното 

събрание и във връзка с изплащане на допълнителни 

възнаграждения за пенсии. Настоява се във връзка според автора с 

това, което е някаква форма на купуване на гласове, да има санкции 

за глоби на всички парламентаристи от тези партии, които са 

позволили това порочно действие да се извърши.  

Ще прочета само последното изречение от писмото: 

„Надявам се Централната избирателна комисия да си свърши 

работата и да не измисля други неща.“ Остава за сведение това 

писмо. 

Следващото писмо с № ЦИК-ЕП-17-31 е от гражданин, 

доколкото ще го прочета правилно, З.              През последните 

няколко дни той е претърсвал, както пише, в сайта на Централната 

избирателна комисия за страница, която да позволява съответното 

електронно заявление за подаване за гласуване извън страната. 

Предлагам го за сведение, тъй като такова заявление предстои да 

бъде прието и публикувано на съответното място от Централната 

избирателна комисия. 

За сведение още едно писмо, което е изпращано и със 

съответните отговори до Централната избирателна комисия. Сега е с 

копие до Централната избирателна комисия, но идва от 

представители на други организации. Писмото е с вх. № ЦИК-
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ЕП/НС-02-34/2 от постоянния секретар на Министерството на 

външните работи.  

Представям за сведение и запознаване кратко писмо от 

гражданин с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-6316.04.2024 г. Също е в папката 

с мои инициали. В това писмо се твърдят неща, свързани с 

хартиения формуляр на подписката, не е казано за коя, и съответния 

електронен вариант на таблица за попълване. Остава за запознаване 

писмото, и разбира се, за сведение. Ако се отнася за изборите за 

членове на Европейския парламент по чл. 367 от Изборния кодекс, 

няма да му се смята за невалидно това, което е написал авторът. Ако, 

разбира се, тъй като не е ясно, става дума за другите подписки за 

участие при регистрация в районна комисия за народен представител 

на независим кандидат, тогава там трябва да се попълва и адрес. 

Предлагам, след кратко запознаване, писмото с вх. № ЦИК-

25-13, в което с докладна записка се предлага Централната 

избирателна комисия да одобри представения проект на трудов 

договор за назначаване на спечелилия конкурса на длъжност 

„счетоводител“, считано от 24.04.2024 г., и да се предприемат 

съответните действия за подписване на този трудов договор. 

Предлагам след разглеждане да се премине към съответното 

гласуване съгласно правилата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-

08-70/2 от 12.04.2024 г. Писмо от ГД ГРАО, адресирано до 

Софийска градска прокуратура – Следствен отдел, във връзка с 
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изпратено от ЦИК писмо относно това дали лицето            Д.                          

А.                А., със съответното ЕГН, е упражнила правото си на вот 

в периода 2018 – 2023 г., с копие до Централната избирателна 

комисия. В тази връзка в моя папка от днес ще видите проект на 

писмо до Софийска градска прокуратура – Следствен отдел, относно 

предоставянето на отговор за зададения въпрос в писмото с наш 

вх. № ЦИК-08-70 от 10.04.2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № ЦИК-МИ-04-88 от 

15.04.2024 г. Писмо от Областна дирекция на МВР – Варна, с което 

искат да им предоставим информация дали е била лишена от 

избирателно право           А.                     Н.                     Ц., със 

съответното ЕГН и съответния постоянен адрес, както и ако е била 

лишена, на какво основание и дали е гласувала в друга секция, извън 

конкретно посочената в писмото, на изборите за общински 

съветници и кметове на 29 октомври 2023 г. В моя папка от днес ще 

видите проект на писмо до кмета на община Варна, с копие до 

директора на ОДМВР – Варна, за предоставяне на исканата от 

полицейските органи информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 
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Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути. 

 

(След почивката.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Единадесет 

членове сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка пета: Доклади по 

административни преписки. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам ви писмо с 

проектен номер 9438 в моя папка, който текст обсъдихме в работна 

група. Нанесени са корекциите и уточненията, както бяха 

коментирани. 

Моля да се запознаете с окончателно предложения текст и да 

гласуваме изпращането на това писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с проекта на писмо. 

Има ли предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Господин Томов, по разяснителната кампания изчерпахме 

докладите. 

 

Продължаваме с точка седма: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИТЕ НА ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател. 
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Уважаеми колеги, с вх. № ЦИК-МИ-09-83/12.04.2024 г. по 

имейла са ни изпратили документи, а именно предложение от 

коалиция ГЕРБ-СДС относно промяна в състава на ОИК – 

Кюстендил. 

Към предложението са приложени необходимите документи: 

решение за образуване на коалицията, собственоръчно попълнено и 

подписано заявление от Гергана Валентинова Светославова за 

освобождаването ѝ като член на ОИК – Кюстендил, поради лични 

причини. 

Представено е пълномощно в полза на лицето, което подава 

заявлението, както и копие от диплома за завършено висше 

образование на Евелина Стефанова Нешева и пълномощно. Със 

същия входящ номер на днешна дата са пристигнали документите и 

в оригинал. 

Подготвен е проект на решение относно промяна в състава на 

ОИК – Кюстендил, като в проекта на решение е изложена 

фактическата обстановка – постъпило предложение с вх. номер в 

ЦИК от Михаела Ясенова Крумова, упълномощен представител на 

коалиция ГЕРБ-СДС, за промяна в ОИК – Кюстендил.  

Предлага се на мястото на Гергана Валентинова 

Светославова, член на ОИК, да бъде назначена Евелина Стефанова 

Нешева. Изброени са документите, които са приложени към 

заявлението. 

Предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

решение, с което да освободи като член на ОИК – Кюстендил, 

Гергана Валентинова Светославова със съответното ЕГН и да 

анулира издаденото й удостоверение. 

Да назначи за член на ОИК – Кюстендил, Евелина Стефанова 

Нешева със съответното ЕГН, като на същата да бъде издадено и 

удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3080-МИ/16.04.2024 г. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, в папка на колегата Чаушев 

моля да се запознаете с проект на решение относно промяна в 

състава на ОИК – Опака, област Търговище. 

Проектът на решение е изготвен във връзка с постъпило 

предложение от Анелия Ангелова с вх. № ЦИК-МИ-09-82/16.04.2024 

г. Същата е общински ръководител на партия ГЕРБ. 

В предложението се съдържа предложение за промяна на 

двама членове на ОИК – Опака. Предлага се на мястото на 

Десислава Русева да бъде назначена Милена Стефанова и на мястото 

на Даниела Христова да бъде назначена Диляна Кънева. 

Приложени са заявления от Десислава Русева и Даниела 

Христова за освобождаването им като членове на ОИК – Опака, 

декларация и копие от дипломите за завършено висше образование 

на Милена Стефанова и Диляна Кънева и пълномощно. 

Предвид изложеното предлагам Централната избирателна 

комисия да приеме решение, с което освобождава като член на ОИК 

– Опака, област Търговище Десислава Росенова Русева и анулира 

издаденото й удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Опака, област Търговище, 

Милена Стефанова Стефанова. 

Освобождава като член на ОИК – Опака, област Търговище, 

Даниела Христомирова Христова и анулира издаденото й 

удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Опака, област Търговище 

Диляна Жекова Кънева. 



25 

На новоназначените членове на ОИК да се издадат 

удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3081-МИ/16.04.2024 г. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото заседание за утре, 17 април 2024 г. от 

10,30 ч. Благодаря ви. 

 

(Закрито в 17,20 ч.) 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР:  

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  В. Меченова 

  С. Аличкова 


